
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

   Θεσσαλονίκη, 15/12/2020 
 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Υγείας 

 

 
ΘΕΜΑ: «Κατασκευή νέου νοσοκομείου ζητούν οι Δήμοι Κοζάνης, Σερβίων, 

Βελβεντού και Βοΐου στον κόμβο της Εγνατίας της Κοζάνης» 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Δημιουργία νέου νοσοκομείου ζητούν ο Δήμος Κοζάνης, ο Δήμος Σερβίων, ο Δήμος 
Βελβεντού και ο Δήμος Βοΐου, σε κόμβο της Εγνατίας Οδού, στο ύψος της Κοζάνης. Με 
δηλώσεις τους στα τοπικά ΜΜΕ εκπρόσωποι των ως άνω Δήμων, τονίζουν ότι, στα 
πλαίσια της «δίκαιης μετάβασης» στη μεταλιγνιτική εποχή, η Πολιτεία οφείλει να σταθεί 
στο ύψος των περιστάσεων άμεσα και πρωτίστως στα ζητήματα της αναβαθμισμένης 
παροχής Υγείας στην περιοχή τους. Ο Δήμαρχος Κοζάνης δήλωσε στα τοπικά Μ.Μ.Ε. 
σχετικά με το παραπάνω θέμα ότι: «Τις αποφάσεις δεν τις παίρνει ο Δήμος αλλά το 
Υπουργείο. Αν δεν αποφασιστεί το νέο νοσοκομείο τώρα, δεν θα γίνει ποτέ. Γι αυτό είναι 
κρίσιμη η απόφαση αυτήν την περίοδο. Να αποφασίσουμε τι έχει προτεραιότητα. Το 
ζήτημα της Υγείας είναι το πρώτιστο». 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεσθε να ικανοποιήσετε το παραπάνω αίτημα των Δήμων Κοζάνης, Σερβίων, 

Βελβεντού και Βοΐου για την κατασκευή νέου σύγχρονου νοσοκομείου στην περιοχή 

τους, ώστε να παρέχονται στην νότια Περιφέρεια Δυτικής Μακεδονίας σύγχρονες 

υπηρεσίες Υγείας; 

 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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